

የበላይ ሲገኝ የዚህ ዓመት ትምህርት ዓመቱን በአስተማሪነት

Ֆեդերալացի Դոմինո

Հալոությունով Վ. Լ., Վեդենեն Վ. Ի., Կնյազև Վ. Դ. — Խթվածնի ատոմների էթ-
յննի հետ վերադրեցության տեղեկատվության հարաբերակցությունը

Անօրգանական քիմիա

ՆԱՐԱԽԱՆԵԱՆ Ի. Ի., ԳԵՈՐԴՅԱՆ Զ. Ի., ՍԱՄԱՐՈՒՆԵԱՆ Ի. Ի. — *Կրիոլիտի և նատրիումի հիդրօքսիդի փոխադրեցու թյան հետազոտումը*

Օրգանական Բիմիա

Ստեփան Տ. Լև. Գյուլնազարյան Լ. Խ., Մարգարյան Ն. Հ., Փանոսյան Հ. Լ., Բա-
րայան Լ. Թ., Նվստրոյով Լ. Ն., Յավորովսկայա Վ. Լ. — Ուսումնասի-
րություններ ամինների և ամինիտային միացությունների բնագավա-
ռում: Շ. X, Գրպեն-2-ի կամ պենտ-4-են-2-ինիլ խումբ պարունակող
ամինիտային աղերի բրոմացումը և բրոմդային ամինների ներկայու-
թյամբ, 2,3,4,5-Տետրաբրոմպենտեն-2-ի կամ 4,5-գերբրոմպենտեն-2-ի
խումբ պարունակող ամինիտային աղերի սինթեզի և հակադիրուսային
ակտիվության որոշումը

Վարդան Զ. Խ., Գեոլոգիա Լ. Ն., Նոնեզյան Ն. Գ., Հակոբյան Ս. Վ., Լիարտի-
րոսյան Գ. Թ. — *Ուսանողների աշխատությունները և դասերը*

Գեորգյան Լ. Ն., Վաղարյան Հ. Ց., Մխարյան Ս. Հ., Գրիգորյան Է. Լ., Հակոբյան Ս. Կ., Մարտիրոսյան Գ. Թ. — *ա-Շ-Ցեղակաված N-բենզիլալդի-մինները ալկիլմարբուտադիենով*

Համարձեցանք ի, ն., Որսկանյան Լ. Ս., Դովլարյան Վ. Վ. — *Մոտրամիդոզների և քլորաֆիդրոզիների ռեակցիան իդոքիանաանների հետ*

Համաբարձումյան Է. Ն., Սրսկանյան Ա. Ս., Դուլյարյան Վ. Վ. — Արխիտեկտու-
րապետների և արխիտեկտոնիկո-գրադոստրոյների նոր ածանցյալների ունեթեղ . .

Հայրուստյան Ա. Ս., Փոքրիկյան Գ. Վ., Հակոբյան Լ. Ա. — Պոլիմերային տատիկայի միջոցով իզոպրոպիլիդի և ֆոսֆոլիպիդների համակոթնության հետազոտություն

С О Д Е Р Ж А Н И Е

	Стр.
Физическая химия	
<i>Арутюнов В. С., Веденеев В. И., Князев В. Д.</i> — О соотношении каналов в реакции атомов кислорода с этиленом	71
Неорганическая химия	
<i>Караханян С. С., Геворкян Э. А., Сагарунян С. А.</i> — Исследование взаимодействия криолита с гидроксидом натрия	79
Органическая химия	
<i>Саакян С. С., Гюльназарян А. Х., Маркарян Н. О., Паноян Г. А., Бабаян А. Т., Евстропов А. Н., Яворовская В. Е.</i> — Исследования в области аминов и аммониевых соединений. ССХ. Бромирование аммониевых солей, содержащих пропен-2-ильную или пент-4-ен-2-инильную группу в присутствии третичных аминов. Синтез и определение антивирусной активности аммониевых солей, содержащих 2,3,4,5-тетрабромпентен-2-ильную или 4,5-дибромпентин-2-ильную группу . . .	84
<i>Казарян А. Ц., Геолецын А. Н., Нонезян Н. Г., Акопян С. К., Мартиросян Г. Т.</i> — Алкилирование N-бензилальдиминов бутадиеном в присутствии каталитических количеств натрия	93
<i>Геолецын А. Н., Казарян А. Ц., Мисарян С. О., Григорян Э. А., Акопян С. К., Мартиросян Г. Т.</i> — Алкилирование бутадиеном α-С-замещенных N-бензилальдимinov	105
<i>Амбарцумян Э. Н., Ворсканян А. О., Довлатян В. В.</i> — Реакции хлоральамидов и хлоральгидразидов с изоцианатами	113
<i>Амбарцумян Э. Н., Ворсканян А. С., Довлатян В. В.</i> — Синтез новых производных арилсульфонамидов и арилсульфогидразидов	117
<i>Айрапетян С. М., Покрикян Г. В., Акопян Л. А.</i> — Физико-механические свойства мелонаполненных композитов на основе поливинилацетага	123

C O N T E N T S

Physical Chemistry

- Harutyunov V. G., Vedeneyev V. I., Knyazev V. D.* — On the Ratio of the Channels in the Reaction of Oxygen Atoms with Ethylene 71

Inorganic Chemistry

- Karakhanian S. S., Guevorkian Z. A., Saharounian S. A.* — A Study of the Reaction of Cryolite with Sodium Hydroxide 79

Organic Chemistry

- Sahakian T. A., Gyulnazarian A. Ch., Margarian N. H., Panossian H. A., Babayan A. T., Yeustropov A. N., Yavorovskaya V. E.* — Investigations in the Field of Amines and Ammonium Compounds. CCX. Bromination of Ammonium Salts Containing Rropen-2-yl or Pent-4-en-2-ynyl Groups in the Presence of Tertiary of Amines. Synthesis and Determination of Antiviral Activity of Ammonium Salts Containing 2,3,4,5-Tetrabromopenten-2-yl or 4,5-Dibromopentyn-2-yl Groups . . . 84
- Kazarian A. Ts., Geoletsian A. N., Nonezian N. G., Haropian S. K., Martirosian G. T.* — Alkylation of N-Benzyl Aldimines by Butadiene in the Presence of Catalytic Amounts of Sodium 93
- Geoletsian A. N., Kazarian A. Ts., Misarian S. O., Grigorian E. A., Hakopian S. K., Martirosian G. T.* — α -C-Substituted-N-Benzaldimines Alkylation by Butadiene 105
- Hambartsumian E. N., Vorskianian A. S., Dovlatian V. V.* — The Reactions of Chloralamides and Chloralhydrazides with Isocyanates 113
- Hambartsumian E. N., Vorskianian A. S., Dovlatian V. V.* — The Synthesis of the new Derivatives of Arylsulfonamides and Arylsylfohydrazides . . . 117
- Hayrapetian S. M., Pokrikian G. V., Hakopian L. A.* — Physico-Mechanical Properties of Chalk-Filled Composites Based on Polyvinylacetate . . . 123